
Protokoll fra styremøte i Finnmarkseiendommen 

Finnmárkkuopmodaga (FeFo) torsdag 5.november 2015  på 

Scandic hotell Karasjok 

 

Møtested:    

Torsdag 5.november 2015 - Scandic hotell Karasjok  

Møtetid: 5.november 2015 kl. 14.00 – 17.30 

    

Møteleder:  

Styreleder Raymond Robertsen ledet møtet. 

 

Møtende styremedlemmer: 

Bente Haug, Mathis Nilsen Eira, Hartvik Hansen, Marit Kirsten Anti Gaup. 

Runar Sjåstad meldte forfall. Hans vara ble ikke innkalt.  

 

Ansatterepresentant: 

Erik Sundland  

 

Fra administrasjonen: 

Direktør Jan Olli, leder grunn og rettigheter Sverre Pavel, informasjonsleder Jan Henrik 

Hætta, leder næring Kate Persen, advokat Håvard Aagesen, økonomileder Elin Hansen, 

leder utmark Einar J.Asbjørnsen og styresekretær Anny S. Nilsen. 

I tillegg møtte Marit Eggen og Marit Løitegård. 

 

Tolk 

Berit Margrethe Oskal 

 

Saksliste 

Sak –86/2015     Godkjenning av innkalling. 

Innkallingen enstemmig godkjent. 

Sak -87/2015 Godkjenning av saksliste 

Sakslista enstemmig godkjent. 

Sak -88/2015     Godkjenning av protokoll fra styremøte 6.-7.oktober 2015. 

Protokoll fra styremøte 6.-7.oktober 2015 enstemmig godkjent. 

Sak -89/2015      Godkjenning av protokoll fra styremøte 6.-7.oktober 2015. 

U.off.fvl.§13. 

Egen protokoll. 

Sak -90/2015 Valg av representanter til å underskrive protokoll fra dagens styremøte 

Til å underskrive protokoll fra dagens møte ble valgt Raymond Robertsen og Mathis  

Nilsen Eira. 

 

Sak -91/2015    Økonomirapport 3.kvartal 2015  



Direktørens innstilling: 

Økonomirapport pr. 30.09.2015 tas til etterretning. 

 

Styrets vedtak: 

Direktørens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

Sak -92/2015 Budsjett 2016 – Arbeidsmøte. U.off.fvl.§13 jfr.offl.§ 14 

Egen protokoll. 

Sak -93/2015  KVU E-6 Kirkenes 

Direktørens innstilling: 

FeFo støtter en videre utredning av Leirpollen med tilhørende vegutbygging og med 

Høybukt vest med vegutbygging som alternativ 2. Det sistnevnte alternativet må 

vurderes av FeFo iht. finnmarkslovens bestemmelser om endret bruk av utmark. Det kan 

tidligst skje når eventuelle konsekvensutredninger foreligger. 

Styrets vedtak: 

Direktørens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

Orienteringssaker: 

 

 Fiskerett i Syltefjordelva U.off.fvl.§14. 

Egen protokoll. 

 

 Krav om miljøundersøkelser ved nedlagt skipsverft på Bugøynes i Sør-Varanger 

kommune  U.off. jf. offl. § 14 

Egen protokoll. 

 

 Innlandsfiskehøringen 

Utsettes til første møte i 2016.  

 

 Tildeling av lakseplasser 2015 

Sendt en skriftlig orientering til styret. Aktiviten er liten og antall lakseplasser er 

stabilt.  

 

 Handlingsrom innlandsfisk. 

 

Forelesere på seminaret var Vars, Graver og Øivind Ravna. Tema var 

reguleringsmuligheter etter § 27. Det kom ingen ting nytt i forhold til FeFos 

tolkning. Det er større handlingsrom når det gjelder organisering av jakt og fiske, 

men uklart hvor stort handlingsrommet er.  

ILO konvensjonens betydning ble også diskutert.  

 

 

 

Referent: Anny S. Nilsen 


